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 החלטות:

 עדכון –גן ילדים חדש  .1
העבודה מתקדמת כמתוכנן, בתמיכה צמודה והמון עזרה של המחלקה המוניציפלית של  •

 המועצה.
 לקראת אוקטובר הגן מתוכנן להיות מוכן לטובת המעבר. •

 
 רכב תפעולי .2
 

 הוועד קיבל החלטה לרכוש רכב תפעולי שיישרת את גנן המושב ואת מנהלת הקהילה. •
 נון, החצרנות, ותפעול המושב.הרכב התפעולי ישמש לטובת עבודות הגי •
 כולל מע"מ לטובת רכישת הרכב התפעולי.₪  32,000הוועד אישר סכום של  •
 התנהלות השומר –השמירה במושב  •

 
הוועד המקומי אינו מרוצה מפעילות חברת השמירה, ויש תחושה שהשומר לא מבצע את  .3

 תפקידו כפי שהוועד ציפה כשבוצע המהלך.
פר הנחיות ונהלים שיועברו לחברת אמנור, במטרה לשפר את יעילות הוחלט לנסח מס •

 השומר בשעות הלילה.
 יבוצע פיילוט במשך חודש לבחון את הנושא מחדש בתיאום מול צוות צח"י. •

  

  



 

 אופציות לפיזור/העתקה -פינת מחזור  .4

יציאה הוועד בוחן אופציה להתקין טמון קרקע נוסף בקצה רחוב השמורה, לפני שער ה •

 החקלאי.

הוועד שוב מבקש מהציבור להקפיד לשמור על פינת המחזור נקייה, להכניס את אשפת  •

 המחזור לפחים ולא להשאיר פסולת ברחבה.

 

 הסדרת התנועה באזור הצרכנייה. .5

בעקבות תלונות בטיחותיות בנוגע לרכבים החונים על המדרכה מחוץ לצרכנייה ועל אי  •

יכון לילדים ומבוגרים החוצים את הכביש ומהווים הפרעה לתנועה התנועה, דבר המהווה ס

 הנושא עלה לדיון הוועד.

הוחלט שייבחנו הצעות מחיר להתקנת מספר עמודונים על המדרכה מחוץ לצרכנייה על  •

מנת למנוע חניית רכבים על אי התנועה והמדרכה הצמודה לצרכנייה, הנושא ייבחן 

 ישנו תקן לנושא. במקביל מול המועצה לבדיקה האם

 


